

PS 金属卤化物灯  
PS Metal Halide lamp



特点:

- 最新石英电弧管制造工艺。
- 没有辅助启动电极。
- 配阻抗式镇流器和高压脉冲触发器启动工作，是真正的脉冲启动特性。
- 在合理的点灯线路上使用，对灯的电极有更好的保护作用，可以使灯的使用寿命更持久。
- 电弧管不受燃点位置影响，可以实现任意位置的燃点。
- 光效高，100lm/W，显色指数高，Ra65以上。
- 发出明亮的光色，可以令人在室内感受到纯正的太阳光。

适用场合:

- 公共场所照明、工业照明、顶棚照明、道路照明、商业照明、体育场馆照明、仓库照明等。

Characteristics:

- The latest manufacturing processes of perfect arc tubes.
- No auxiliary.
- Working and Starting with impedance ballast and high voltage pulse igniter is of characteristic of pulse start.
- Used in reasonable light circuit diagram, can protect the lamp electrode and extend lamp service life.
- With Electric arc tube, it can be operated at any operating position
- High luminous efficacy (100lm/W) and excellent colour rendering index (above Ra65)
- Producing bright light makes you feel the real sunshine even indoors.

Applications:

- They are regularly in use for example at public place, in shops, factories, and sports halls, in stadiums and for street lighting, warehouse lighting, wide-area lighting.

技术参数 data sheet

型号 Model	产品代码 Code	功率 Power (W)	光通量 Luminous flux (Lm)	直径 Max. Diameter ø(mm)	全长 Length L(mm)	灯头 Base	平均寿命 Average Life (h)	玻壳 Bulb
HQ/PS175-ED1	2610410101	175	14000	55	150	E27	10000	ED
HQ/PS175-ED2	2610410102	175	14000	90	210	E40	10000	ED
HQ/PS250-ED	2610412104	250	20500	90	210	E40	10000	ED
HQ/PS250-T	2610412105	250	20500	46	255	E40	10000	T
HQ/PS400-TO	2610417104	400	36000	65	280	E40	12000	TO
HQ/PS400-ED	2610417103	400	36000	120	280	E40	12000	ED

产品尺寸图  
size

